
Zeer Geheim 

Ex. nr 

M I N I S T E R R A A D 

Notulen van de vergadering gehouden 
donderdag 16 juli 1981 in de Trêveszaal 
van het Kabinet Minister-President, 
aangevangen 1 s morgens om 10 uur 

en op vrijdag 17 juli 1981 
's morgens om 10 uur 

voortgezet 

Aanwezig: minister-president Van Agt (pt.6 ged., 8d en 8e) 
en de ministers Van Aardenne, Albeda, 
Beelaerts van Blokland, Braks, Gardeniers, 
De Geus, Ginjaar, Van der Klaauw, De Koning 
(pt.6 ged., 8d en 8e), Pais, De Ruiter, 
Van der Stee, Van Trier en Tuijnman (voorzitter 
bij pt.1 t/m 5, 6 ged., 7, 8a t/m 8c en 9) 
(Afwezig is minister Wiegel) 

Voorts zijn aanwezig de staatssecretarissen 
De Graaf (pt.4 en 6 ged.) en Van der Mei 
(pt.1 t/m 5, 6 ged. en 8a t/m 8c) 

Secretaris : mr.J.H.Kist (pt.1 t/m 5, 
6 ged., 7, 8a t/m 8c en 9) 
drs.J.W.J.Marges (plv.) 
(pt.6 ged., 8d en 8e) 

Adjunct-secretarissen: drs.C.J.W.Wilmer 
(pt.1 t/m 5, 6 ged., 7, 
8a t/m 8c en 9) 
mevr.mr.E.Stolk 
(pt.6 ged., 8d en 8e) 

I. ITciulen van de vergadering van 3 juli 1981 
r.r. 9707 en 9707c) 

De notulen worden vastgesteld na de 
wijzigingen opgenomen in bijlage I. 
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Minister Braks herhaalt dat hij aan de 
conclusie over de prijzenronde 1982/1983 toegevoegd 
wil zien: in eerste instantie. Minister Van der Stee 
antwoordt dat de gevolgen daarvan binnen het " 
landbouwhoofdstuk moeten worden opgevangen. In 
geval dat niet mogelijk mocht blijken, zal de raad 
daarover opnieuw moeten beslissen. 

De voorzitter stelt voor de conclusies 
te aanvaarden met de volgende aantekeningen: 

1 Met betrekking tot de gemeenschapsbegroting 
1982 ten aanzien van de garantie-uitgaven van 
het Europees oriëntatie- en garantiefonds voor 
de landbouw wordt besloten dat in eerste instantie 
eventuele hogere uitgaven ten gevolge van de 
prijzenronde 1982/1983 zoveel mogelijk binnen 
het landbouwhoofdstuk dienen te worden opgevangen. 
Mocht dit niet mogelijk blijken, dan komt dit 
punt van de eventuele hogere uitgaven en de 
financiering daarvan in de raad terug voor 
nadere besluitvorming. 

2° Van Nederlandse zijde zal het uiterste worden 
gedaan om de verhoging van de niet-verplichte 
uitgaven in de gemeenschapsbegroting 1982 te 
beperken tot de helft van het maximum stijgings
percentage (MSP). Mocht het geval zich voordoen 
dat de politieke prioriteiten binnen deze grens 
niet tot hun recht zullen komen, dan kan de 
grens geacht worden rond de helft van het MSP 
te liggen. 

De raad stemt hiermee in. 

b. Vervolgconferentie over veiligheid en 
samenwerking in Europa 

Minister Van der Klaauw merkt op dat de 
vraag zich voordoet of de vervolgconferentie in 
Madrid over veiligheid en samenwerking in Europa 
na juli moet worden voortgezet. Binnen de EG 
bestaat daarover verschil van opvatting. De deel
nemende landen wensen een substantieel slotdocument. 
Dit is misschien te realiseren voor het onderdeel 
Europese veiligheid, maar niet te verwachten voor 
wat betreft de mensenrechten. Bovendien speelt de 
vraag waar een nieuwe conferentie moet worden 
gehouden. Er wordt in dit verband gesproken over 
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Boekarest en Brussel. Aan beide steden zijn bezwaren 
verbonden. De Bondsrepubliek wenst de conferentie 
voort te zetten tot in november in verband met het 
bezoek van president Brezjnjew aan Bonn in die 
maand. In de komende weken zal een beslissing 
moeten worden genomen. 

3 c. EG-initiatief inzake Afghanistan 

Minister Van der Klaauw deelt mee dat 
over het EG-initiatief inzake Afghanistan politiek 
overleg is gevoerd. Hoewel van de zijde van de 
Sowjet-Unie de voorstellen zijn afgewezen, is 
besloten het initiatief voort te zetten. Het 
voorstel ondervindt veel steun van de ongebonden 
landen. 

3 d. Rapport van minister Van der Klaauw naar 
aanleiding van rondreis door het Midden-Oosten 

Minister Van der Klaauw merkt op dat het 
rapport naar aanleiding van zijn rondreis door het 
Midden-Oosten is besproken door jhet comité politiquo. 
Geconcludeerd is dat op dit ogenblik geen groot
scheeps initiatief mogelijk is en voorts dat 
eventuele voorstellen slechts in samenwerking met 
de Verenigde Staten gedaan kunnen worden. In 
september zullen de ministers van buitenlandse 
zaken van de EG-landen het overleg hierover voort
zetten. De ambassadeurs van de Arabische landen en 
van Israël hebben waardering laten blijken voor 
het verslag en de conclusies. 

3 e. Problematiek van de Poolse vluchtelingen 

Minister Van der Klaauw geeft aan dat de 
afgelopen maanden veel Polen naar Oostenrijk zijn 
gevlucht. De vluchtelingenkampen zitten vol. 
Oostenrijk heeft aan andere landen gevraagd om een 
gedeelte van de vluchtelingen over te nemen. 
Spreker heeft opdracht gegeven tot het voeren van 
oriënterende gesprekken. Hij vermoedt dat de 
meeste vluchtelingen de ontwikkelingen in hun land 
willen afwachten. Het gaat echter om een probleem 
waarmee Nederland in de komende tijd kan worden 
geconfronteerd. 
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